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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   56/2017 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   568/2017 

 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 29η  Νοεμβρίου 2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 

στο Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 56η/2017 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 53925/24-11-2017 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Ηλιόπουλος  Αθανάσιος, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας,  Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και  από  τα  τακτικά  μέλη οι  κ.κ.:   

1) Δημόπουλος Δημήτριος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 562 

απόφαση), 3) Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος,  5) Μπούχαλης Δημήτριος 

(προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 562 απόφαση), 6) Φάβας Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ 

αριθμ. 573 απόφαση) και 7) Φαββατάς Δημήτριος. 

 

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος  κ. Νιάρχος Αναστάσιος. 

 

Στη συνεδρίαση   παραβρίσκεται το  αναπληρωματικό  μέλος  της  Οικονομικής Επιτροπής κ. 

Αντωνόπουλος Μιχαήλ ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ. 

Νιάρχο Αναστάσιο.  

 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκεται το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής 

κ. Γυφτέας Ηλίας ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ. 

Μπούχαλη, αλλά αποχώρησε με την προσέλευση αυτού στην αρχή της συζήτησης του εκτός 

ημερήσιας διάταξης θέματος (υπ’ αριθμ. 562 απόφαση). 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος  κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 15ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2018, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - 
Κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ». 

 
Το από 22-11-2017 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων 
της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο φάκελο του θέματος προς 
ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής: 
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2018 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 

Διαχείρισης κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ» 

Σχετ.: Το με Α.Π. Δήμου Καλαμάτας 48680/23-10-2017 έγγραφο της Τοπικής Κοινότητας 

Αλαγονίας 

 

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2018 για το 

κληροδότημα «ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα 

ημερησίας διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του. 

 

Ο Εισηγητής 

Α. Γεωργακόπουλος 

H Τμηματάρχης 

Σοφία Μπουρίκα 

Η Διευθύντρια 

23/11 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ                                  

«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ  

ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 

 

H Τοπική Κοινότητα Αλαγονίας με το από 23-10-2017 (αριθμ. πρωτ. Δήμου 48680/23-10-
2017 ) έγγραφό της, εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη της επί του σχεδίου του προϋπολογισμού, 
οικονομικού έτους 2018, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος Δήμου 
Καλαμάτας  «ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ». 
 

Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής: 
 

 
Θέλετε κάτι κύριοι συνάδελφοι;  
Τα αυτά ψηφίζετε; Λευκό; 

 
Υπάρχει κάποιο ποσό …… (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  
 

Από το Δήμο Καλαμάτας. Είναι το γνωστό το οποίο έχουμε μισθώσει στο Δήμο 
Πειραιά. 7.000 € τον χρόνο, γιατί ο Δήμος Πειραιά πήρε ένα ακίνητο χρέπι και 

χάλασε 2 εκατομμύρια  ευρώ για να το φτιάξει και έχει προνοιακές δομές εκεί.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλλον το ζητάει μόνος του να μείνει εδώ πέρα. ….. 

 
Δεν το πλήρωσε ο Δήμος, το ένταξε σε πρόγραμμα, πράγμα που θα 
μπορούσαμε να κάνουμε και εμείς. Στο ΕΣΠΑ το ένταξε. 

 
Δεν μπορούσαμε, γιατί εμείς δεν είμαστε στο πεδίο του προγράμματος κ. Φαββατά. 
Ενημερωθείτε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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Άλλη ερώτηση δεν υπάρχει. 
Κύριε Μπεχράκη ψηφίζετε όπως και πριν;  
 
Ναι. Λευκό ψηφίζουμε και τότε οι προτάσεις μας που είχαν γίνει δεν 
απαντιούνται με αυτό τον τρόπο. Δεν θέλουμε τώρα ….. 

 
ΦΩΝΕΣ: ……. (δεν ακούγονται – εκτός μικροφώνου)  

 
Θα μπορούσαμε να το είχαμε ανταλλάξει με ….. 
 

Τώρα μιλάει ο κ. Μπεχράκης, ο κ.  Μπούχαλης, ο κ.  Φάβας  και θέλετε να 
γραφτούν όλα αυτά. Μετά ζητάει ο κ. Μάκαρης να γράφονται όλα.  

Μιλάει ο κ. Μπεχράκης ρε παιδιά.  
 
Εντάξει. Θα το συζητήσουμε άλλη ώρα. 

 
Τώρα είναι ένα μεγάλο θέμα, το οποίο δεν θέλουμε αυτή τη στιγμή να το 
βάλουμε, αλλά …. Εντάξει;  

Είναι θέμα πως αξιοποιήσαμε το ακίνητο αυτό.  
 
Υπάρχει η βούληση του διαθέτη που το δεσμεύει, η βούληση του διαθέτει μας 
δεσμεύει.  

 
ΦΩΝΗ: Στου Παναγιώταρου δεν υπήρχε; 

 
Μην αρχίζετε έτσι τη διαλογική συζήτηση. Σας παρακαλώ πάρα πολύ. Δεν 
βοηθάμε τον Χρήστο καταρχήν για τα πρακτικά. Τι θα γράψει;  

 
Άσε τον Παναγιώταρο δεν τον διαχειρίζεσαι ακόμη. Από δω και κάτω …. 

 
Από τον Αναστασόπουλο πήγαμε στον Παναγιώταρο;  
 
Κύριε Πρόεδρε, να πω μια κουβέντα μόνο, για να θυμόμαστε εμείς που είμαστε 
εδώ πέρα.  

Στην αρχή ο Δήμος Καλαμάτας ήθελε να το δώσει για 99 χρόνια με 1.000 € τον χρόνο αν 
θυμάστε. Μετά από διαφωνίες και παρατηρήσεις της μειοψηφίας τότε, έγινε η συμφωνία να 
νοικιαστεί ο χώρος αυτός με 7.500 αν θυμάμαι καλά, 7.000 το χρόνο και για 50 χρόνια. Όμως 
είχαμε πει όταν το κτήριο αυτό λειτουργήσει, το ενοίκιο θα αυξηθεί. Έχουμε κάνει κάτι για 
αυτό; Αφού όπως λέτε κι εσείς κ. Φάβα ….. 

 
Αυτό για να προκύψει κ. Φαββατά είναι προϊόν μίας συζήτησης. Δεν είναι 
αυτοβούλως να πάμε 50.000 € το ενοίκιο.  

 
Να ολοκληρώσω;  
Αυτό έλεγε τότε η Οικονομική Επιτροπή. Όπως είπατε πριν λίγο το κτήριο αυτό 

έκανε εγκαίνια, άρα λειτουργεί, άρα ο Δήμος Πειραιά το εκμεταλλεύεται.  
Δεν πρέπει εμείς να διεκδικήσουμε αυτά που είχαμε συμφωνήσει τότε;  

 
Σας λέω, είναι προϊόν συζήτησης για το πώς θα προέλθει αυτό το οποίο λέτε εσείς. 
Δεν το αποφασίζεις  αύριο το πρωί, ούτε μπορείτε εσείς να το αποφασίσετε εδώ 

πέρα.  
Θα γίνει μία συζήτηση λοιπόν με τους εμπλεκόμενους φορείς και όταν είναι ώριμο θα το 
φέρουμε στην Οικονομική Επιτροπή.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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Βοηθήστε, βοηθήστε, η ώρα είναι 2:10, έχουμε ήδη μια ώρα συνεδριάσει, 
βοηθήστε, μην κάνετε πηγαδάκια, υπάρχει θόρυβος αυτή την στιγμή, ο 

Χρήστος έχει πελαγώσει.  
Παίρνει ο καθένας τον λόγο μόνος του και μιλάει. Αν θέλετε βοηθήστε να τηρείται η 
διαδικασία.  
Ολοκληρώσατε τις ερωτήσεις; Ερωτήσεις κάνουμε αυτή τη στιγμή. Ολοκληρώσατε; 
Ολοκληρώσατε. Κάποιος θέλει να κάνει τοποθέτηση; 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Εγώ κύριε Πρόεδρε.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε. Σύντομα σας παρακαλώ.  

 
Είπαμε γι’ αυτό το πράγμα αφού έχει γίνει ……., έπρεπε να είχε έρθει η 
διαδικασία εδώ.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το ξανάπαμε, το ‘παμε.  

 
Δεν θα κάνουμε συζητήσεις και διαβουλεύσεις. Για να γίνει αυτό το πράγμα 
πρέπει κάποιος να το ζητήσεις. Ποιος θα το ζητήσει; Αυτός που έχει το αίτημα. 

Θα περιμένουμε από τον Δήμο Πειραιά να έρθει να μας πει ότι θα σας κάνω αύξηση; Όχι 
βέβαια. Να υλοποιηθεί η απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής και να ζητήσουμε 
αναπροσαρμογή του ενοικίου. Όπως ήταν, όπως προβλέπεται.  
 
ΦΑΒΑΣ: ….. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μην πετάγεσαι. Άστον να ολοκληρώσει.  

 
Αυτό θα το συζητήσουμε. Αλλά πρέπει σήμερα κιόλας να συμφωνήσουμε και να 
πούμε ότι θα κάνουμε αυτή τη διαδικασία.  
 
Κατανοητό, κατανοητό. Άλλος θέλει να τοποθετηθεί; Θέλετε κάτι κ. 
Αντωνόπουλε;  

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: ….. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 

 
Συμφωνείτε με τον κ. Φαββατά.  
Κύριε Μπεχράκη; Όχι.   

Από την πλειοψηφία. Ο εισηγητής.  
 
Όχι τίποτα. Πολύ σύντομα.  
Ο καθορισμός ενός νέου ενοικίου δεν είναι απλά μια συζήτηση που μπορούν να 

κάνουν πέντε ή έξι μέλη μιας Οικονομικής Επιτροπής. Είναι προϊόν συζήτησης των 
εμπλεκόμενων φορέων, για να βρεθεί το τίμημα το εύλογο, το οποίο θα μπορέσει να 
προκύψει μετά από αυτή την συζήτηση.  

 
Ωραία. Ευχαριστούμε πολύ.  
Θέλετε κάτι κ. Μπούχαλη;  

Στο μικρόφωνο όμως αν έχετε την καλοσύνη.  
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: …… (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  
 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: Ας μην καταγραφεί.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Φαββατά μην διακόπτετε.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  



Συνεδρίαση :  56/2017 Τετάρτη  29 / 11 / 2017 ΑΠΟΦΑΣΗ   568/2017 

Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   5

Εγώ να πω μόνο ότι …… στην απόφαση της Αποκεντρωμένης που είχε 
εγκρίνει, δεν ξέρω ποιος είχε εγκρίνει, νομίζω η Αποκεντρωμένη,  τη 

συγκεκριμένη σύμβαση.  
Να δούμε τι έγραφε η απόφαση της Αποκεντρωμένης. Τίποτε άλλο.  

 
Η απόφαση της Αποκεντρωμένης να βοηθήσω εγώ …. 
 
Δεν θέλουμε να βοηθήσετε, δεν θέλουμε να βοηθήσετε. Λοιπόν τελείωσε.  
Κύριε Μπεχράκη, τι ψηφίζετε; 

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Λευκό.  

 
Ο κ. Αντωνόπουλος λευκό.  

Ο κ. Φαββατάς λευκό.  

Η πλειοψηφία υπέρ.  

Κατά πλειοψηφία. 

 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική  Επιτροπή  των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας,  στα  οποία  δεν  έχουν  οριστεί  από  τον  διαθέτη του  Διοικητικά 
και Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει  υπόψη  της  τα  προαναφερόμενα 
και το από 23-10-2017 (αριθμ. πρωτ. Δήμου 48680/23-10-2017) έγγραφο του Εκπροσώπου 
της Τοπικής Κοινότητας Αλαγονίας,  μειοψηφούντων των κ.κ.  Μπεχράκη,  Φαββατά και 
Αντωνόπουλου οι οποίοι δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά πλειοψηφία, 

 
Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι      

 
Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2018, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ 
ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ», ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής 
εικόνα: 
 

ΕΣΟΔΑ 18.711,92  € 

ΕΞΟΔΑ 17.836,82  € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 875,10  € 

 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αθανάσιος Ηλιόπουλος       1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  2. Δημόπουλος  Δημήτριος 

  3. Μπασακίδης Νικόλαος  

ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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  4. Μπεχράκης Σταμάτης  

  5. Μπουζιάνης  Παύλος 

  6. Μπούχαλης Δημήτριος  

  7. Φάβας Γεώργιος  

  8. Φαββατάς Δημήτριος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 11 Δεκεμβρίου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

 


